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400-årsjubileet kräver kulturella 
satsningar 

 
BEHÖVER MAN INTE EN MUSIKKÅR AV FÖRSTA KLASS UNDER ETT JUBILEUM, UNDRAR INSÄNDARSKRIBENTEN. (BILD: 
ANDERS HOFGREN) 

Folk talar ännu om Göteborgs 300-årsjubileum, som medförde storslagna 

satsningar på kultur och idrott, men kommer folk i framtiden att tala om 

400-årsjubileet? 

Det visar sig nu, att man inte ens vill bibehålla nuvarande standard. 

Göteborg wind orchestra har fått sitt anslag halverat, Emigranternas hus 

likaså. 

Göteborgs hembygdsförbund kommer inte att kunna vara kvar i sina lokaler 

vid Kronhuset. Higab vill ha kaféverksamhet där i stället. 

Ska inte Göteborg satsa på att visa sin historia? Hembygdsförbundet lyfter 

fram historien. Ska man inte lyfta fram Göteborgs betydelse för 

emigrationen? Emigranternas hus lyfter fram våra förbindelser med andra 

länder. 

Behöver man inte en musikkår av första klass under ett jubileum? 



Ska jubileet ge oss något, krävs kulturella satsningar och inte 

nedskärningar. 

Lars Gahrn 
 


